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Verslag bestuursvergadering  13 februari 2024  
 
Aanwezig: Jaap Diepeveen, Cees Kuijlaars, Rob de Graeve, Bert vd Broek, Joost Nachbahr 
 

1. Welkom en Agenda  
Marjolein kan niet aanwezig zijn bij onderdeel 50 jaar Meent. 
Wel komt Herman Nieuwland op uitnodiging van Jaap kennis maken ivm deelname aan de 
regiegroep Meent aardgasvrij. 
 

2. Verslag van de vorige vergadering dd. 31 januari jl.  
a. Petra Pottjewijd krijgt nog reactie. 
b. Jongeren zijn voorlopig niet welkom in afwachting van gesprek en nadere afspraken. 
c. Jaap levert nog tekstje aan. 
 

3. Mededelingen: geen 
 

4. Ingekomen - Mail   
a. Van Chiel melding over warmtenet. Wordt doorgestuurd naar Herman Nieuwland. 
b. Uitnodiging persmoment 50 bomen langs de Meentweg. Er zijn iig 3 bestuursleden bij 

aanwezig. 
c. Van Joris vd Poel: gerucht nieuwe school. Jaap heeft bij de wijkregisseur om nadere 

informatie gevraagd. Nog niets over gehoord. 
d. Nieuwe beschikking praathuis (ipv vorig foutieve) (zie onder 8b). Moet eerst worden 

goedgekeurd. Komt dus later alsnog. We melden bij het secretariaat van de cie. bezwaar- 
& beroepsschriften dat wij daarom later pas kunnen reageren. 

e. Verzoek contact oprichting dorpsraad Ankeveen. Zullen antwoorden dat we hier later op 
teugkomen. Nu teveel omhanden. 

f. Cc van Rezah Navanda mbt oprichting tandartsenpraktijk in de Meent TKN 
g. Van Jeroen Verheijen: evaluatie Sinterklaas 2023 en doorkijk 2024: met waardering TKN 

 
5. Uitgegaan: 

Geen. 
 

6. Vermelding diverse relevante contacten in afgelopen periode of in de planning. 
Aantal contacten en nog te ondernemen contacten worden gemeld 
 

7. Vervolgtraject Toekomst Bestuur  

• procedure / planning behandeling en besluitvorming over het rapport vd werkgroep 
en over het werving- /selectieproces.  
De planning wordt doorgesproken. As. 27 februari bestuursbesluit over 
werkdocument, daaraan voorafgaand is het besproken met werkgroep en 
adviescommissie. 

• Na de 27e publicatie, communicatie daarover en start van reactietermijn t/m 19 
maart 

• Tegelijkertijd na 27e - begin maart wervingscampagne nieuwe bestuursleden: 
waaronder HaH-informatie- en wervingsbrief met samenvatting. Aanmeldingstermijn 
t/m 19 maart. Vermelding dat aanmeldingstermijn in afwijking vh Huishoudelijk 
reglement is. 
Ook vraag om geïnteresseerden voor organisatorische functies. Die worden na 
vorming bestuur afgehandeld.  

• 19-25 maart verwerking reacties op rapport. 
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• 26 maart vaststelling definitief werkdocument/rapport in bestuur. 

• April: gesprekken met interne en externe bestuurskandidaten 

• Mei overdracht aan nieuw bestuur. 

• Vanaf mei invulling overige kandidaten (oa voor organisatorische functies) door 
nieuw bestuur. 

• Mei voorbereiding wijkvergadering / Juni wijkvergadering introductie nieuw bestuur. 
b.  Bestuur gaat akkoord met planning en voorgestelde selectieprocedure. Jaap en Cees 

krijgen mandaat om dit voorstel voor te leggen aan werkgroep en adviescommissie. 
c. Jaap en Joost maken hedenavond nog artikel voor wijkblad. 
  

8. Subsidiebeschikkingen   
a. Er is een gesprek geweest met de gemeente (Jaap en Rob).  

• Bij het gesprek bleek de verkeerde beschikking voor het Praathuis te zijn gestuurd. 

• Ons commentaar mbt de beschikking beheerder werd gepareerd met verwijzing naar 
onze aanvraag. 

• Voor onze bezwaren tegen de beschikking Kruisdam was betreffende ambtenaar niet 
ontvankelijk. De betreffende onderdelen kwamen voort uit betrokkenheid van 
wethouder, wijkregisseur en verantwoordelijke ambtelijke medewerkers. 
Wij zullen dit in het overleg met de wethouder aan de orde stellen. Het bezwaar 
zetten we door. 

b. Beschikking PRAATHUIS – WELZIJNSONTMOETING 

• Er bleek een verkeerde beschikking te zijn verstuurd. Een nieuwe is intussen 
(ongedateerd) ontvangen. Maar deze moet nog goedgekeurd en getekend worden. 
De betreffende ambtenaar zal dit doorgeven aan de commissie Bezwaar & Beroep 
(B&B). Wij doen dat ook zelf. 

c. Beschikking BEHEERDER 

• Bezwaar hiertegen heeft weinig zin. Overbodige moeite. Door misverstand is in een 
bijlage bij de aanvraag een formulering blijven staan waarop een van de 
voorwaarden is gebaseerd.  

d. Beschikking KRUISDAM algemeen, voorwaarden  

• Daartegen zullen we bezwaar aantekenen. Argumentatie oa.:  
- Aangehaalde voorwaarden komen uit de lucht vallen. Nooit tevoren aan de orde 
gesteld. 
- Wijkblad wordt uit eigen middelen gefinancierd, is aangelegenheid van de SHM die 
informatievoorziening in haar doelstelling heeft staan. 
- andere voorwaarden betreffen interne bedrijfsvoering, die -afgezien van de 
gedetailleerdheid- niet aan de gemeente zijn om te bepalen. 
- de subsidie is aangevraagd voor de wijkorganisatie SHM, niet voor wijkcentrum De 
Kruisdam. 

• Jaap en Rob zullen op korte termijn een brief aan de commissie B&B-schriften 
maken met vermelding van het uitstel beschikking Praathuis en bezwaar tegen 
beschikking Kruisdam. 

• Vraag is nog: onder welke wethouder vallen welke beschikkingen? Moet daar nog 
contact mee gelegd worden? 
 

9. Overleg Wethouder 28-02-2024 op Raadhuis 
a. Op de agenda onzerzijds iig : huurcontract, beschikkingen, jongerenoverlast 
b. Als datum voor extra overleg over traject toekomst bestuur heeft woe 10 april (11.00-

12.30 Raadhuis) de voorkeur. 
c. Datum en agendapunten doorgeven (Joost/Jaap). 
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10.  Jaarverslag  
Joost doet volgende vergadering voorstel. 
 

11. Portefeuilles: 
 

A. Portefeuille voorzitter:  actualiteit, mededelingen 
a. Voortgang Meent Mobiel 

Rob heeft verzoek gedaan aan zorginstellingen in de Meent om het financiële gat te 
overbruggen en heeft met René besproken  dat feitelijke bestelling pas kan 
plaatsvinden als de  financiering rond is en er een plan van aanpak (incl financiële 
exploitatiebegroting) is goedgekeurd. . 

b. Voortgang Duurzaam - Gasvrij: 
o gesprek bewonerscommissie heeft plaatsgevonden 
o Het bestuur besluit de deelname aan de regiegroep te hervatten. Daarvoor draagt 

de voorzitter Herman Nieuwland voor als vertegenwoordiger namens de 
wijkorganisatie SHM. 
Herman was op 14 november aanwezig en heeft zich toen aangemeld iets te willen 
doen op terrein van duurzaamheid. Is geïnteresseerd in het aardgasvrijproject en 
duurzaamheidsontwikkeling. Heeft zelf praktische ervaring opgedaan met een 
“burenproject” voor energievoorziening. Heeft een technische achtergrond.  
Vanuit bestuur wordt aangegeven: 
- onze rol ligt voornamelijk in het bewaken van betrokkenheid en participatie 
wijkbewoners (zoals omschreven in het oorspronkelijk kader van dit project) 
- Deze betrokkenheid is essentieel voor draagvlak bij bewoners. Zonder dat 
draagvlak geen resultaat in de wijk. 
- Wij nemen hervatten onze deelname met uitdrukkelijke vermelding van de reden 
van onze deelname (zie hiervoor) 
- Hoewel de aandacht van de regiegroep nu ligt bij het project huurhuizen in de 
Noordermeent, is het nu al belangrijk  
 aandacht te hebben voor lijnen naar de toekomst, ook voor koopwoningen, 
 en voor zoveel mogelijk (opties voor) collectivering in aanpak en 

voorzieningen, waarin ook de gemeente een rol kan/moet spelen.  
 

B.   Portefeuille activiteiten en evenementen (Cees): actualiteit, mededelingen  
a. Voortgang jongerenproblematiek.  

Hier wordt uitvoerig bij stilgestaan 

o Gesprek met Versa jongerenwerk en een gesprek met jongeren zelf. Duidelijke 
afspraken en normen voor aanwezigheid in het wijkcentrum. Het wijkcentrum is 
geen jongerencentrum, maar ze zijn er wel onder voorwaarden welkom. 
Vrijwilligers en bezoekers moeten zich veilig voelen. 

o De veiligheidsfunctionaris van de gemeente is erbij betrokken. Wat kunnen we 
daarvan verwachten? 

o Camera’s in de hal. Vraag of dat haalbaar en werkbaar is. Aan gemeente als 
verhuurder de vraag in camera’s te voorzien. 

o Nog eens nagaan of hier in de buurt nog de bewoner woont die een relatie met 
jongeren had. 

o Aan Versa en de gemeente duidelijk maken dat er in de wijk een jongerenprobleem 
is en dat dit wellicht meer inzet van jongerenwerk vraagt dan er nu aanwezig is. 
 

b. Activiteiten en evenementen – 50 jaar Meent – 600 jaar Hilversum en informatie/ 
opmerkingen Cees bij de subsidie-aanvraag. 
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Cees zal enkele opmerkingen onder de aandacht brengen: 
- barinkomsten kunnen in het algemeen niet in de begroting worden meegenomen. 
Als er een tekort van 1000,- ontstaat zal aanpassing nodig zijn. 
- aandacht voor fotoclub die niet in de totale begroting is meegenomen en ook hoopt 
haar kosten te kunnen dekken uit wijkbudget, waarop A&E ook al een beroep heeft 
gedaan. Dat kan probleem opleveren. 
- verder worden opmerkingen/ vragen van Cees onderschreven. 
- met bovenstaande in acht genomen kan de subsidieaanvraag uit. 
- voorgenomen festiviteiten kunnen alleen doorgaan als de subsidie wordt 
toegekend. 

c. Evaluatie A&E nieuwjaarsreceptie. Niet uitvoerig meer behandeld. Ter vergadering 
geen opmerkingen.  

d. A&E Whatsapp-groep Helpende Handen. Mooi initiatief.  
e. Voortzetting Eat & Meet (Amaris, Eetcafé, Sandra?) Komt later terug 

 
C. Uitvoeringsagenda Duurzaamheid en Wonen  

zie portefeuille voorzitter: A.b. 
 

D. Portefeuille financien (Rob)  actualiteit, mededelingen 
a. Voortgang heffen bijdrage van clubs voor gebruik ruimte. Besluit over eigen bijdrage 

clubs per 1.4.2024 op basis van zaalgebruik en duur wordt na behandeling op 
bijeenkomst 24-1 jl. nu definitief gemaakt.  

b. Financieel eind-overzicht Transitie. Het laatste overzicht betreffende de 
transformatie. Rest het verzoek om een gordijn/afscheiding tussen de boekenkast en 
de tussendeur zodat de stoelen en tafels niet zichtbaar zijn vanuit de middenzaal. 
Niet meer aan de orde gekomen. 

c. Kosten functioneel beheerder 2023 Accoord 
d. Jaarcijfers 2023 en bijlagen. Door Lucy onlangs aan ons gestuurd.  

Komen aan de orde bij behandeling financieel jaarverslag. 
 

E. Portefeuille Welzijn & Zorg en Beweging 
a. 4e dag Praathuis. Brief Amaris en aanvullende subsidie-aanvraag gemeente.  

Voorstel Rob. Accoord.  
b. Gesprek met beheergroep AED inzake taakverdeling en 2 nieuwe geïnteresseerde 

vrijwilligers. 
Komt later terug. Vraag naar positie van de beheergroep en AED-project. 
Joost maakt melding van de zeer regelmatige afmeldingen van het Lifelink-systeem. 
 

F. Portefeuille beheer (Bert): actualiteit, mededelingen 

a. Richtlijnen gebruik ruimten en verhuur. (Bert / Rob) Accoord. 
b. Voortgang huurovereenkomst. Ontbreekt nog steeds. Aan de orde stellen in 

wethoudersoverleg. (Bert / Rob) 
 

G.   Portefeuille communicatie en informatie (Joost):  actualiteit, mededelingen 
 

10. Rondvraag: geen 
11. Datum / agendapunten volgende vergadering en Sluiting. 

De volgende vergadering op dinsdag 27 februari as. om 14.30 uur in de Zuidzaal.   
 

 
JN/JD 18-02-2024 


